
兴达牌API铸钢固定球阀（高品质）

产品名称 兴达牌API铸钢固定球阀（高品质）

公司名称 福建省兴达阀门制造有限公司

价格 228.00/套

规格参数 型号:API铸钢固定球阀
品牌:兴达
材质:铸钢

公司地址 中国 福建 南安市 仑苍水暖高新工业区

联系电话 0086 595 86182997

产品详情

型号 API铸钢固定球阀 品牌 兴达
材质 铸钢 连接形式 法兰
结构形式 固定球球阀 公称通径 500（mm）
适用介质 油品 压力环境 高压
工作温度 高温 标准 国标
流动方向 双向 驱动方式 电子
零部件及配件 阀体 用途 换向
类型(通道位置) 直通式 作用对象 锅炉

api铸钢固定球阀一、通用球阀用途 球阀在石油、天然气、煤炭和矿石的开采、提炼加工和管道输送系统
中；在化工产品、医药和食品生产种；在水电、火电和核电的电力生产系 统中；在城市和工业企业的给
排水、供热、和供气系统中；在农田的排灌系统中；在治金生产系统中得以广泛的应用，是一种与生产
建设、国防建设和人民生活息息 相关的重要机械产品。球阀密闭在各类管路系统种用于截断或接通介质
流，使介质按照预定的程序输送到各个指定点。二、主要零件材料及性能阀体 阀杆 阀球 密封面 垫片
填料 工作温度 适用介质wcb 1cr13 1cr13 1cr13

产品广泛用于石油、造纸、水电、食品、医药、轻纺、冶炼、污水处理、矿厂、化工、高层建设、给排
水等工程，行销国内外各大、中、小城市，深受广大用户的信赖和好评。热枕欢迎新老客商前来洽谈.
联系电话：0595-86183997.移动电话13860769497

fujian xingda valve manufacturing co., ltd is located in the west coast of the strait economic zone of chinese famous
faucet hometown - fujian quanzhou verdant town, hebron with taiwan sea, it is domestic production base of three
plumbing valves, resource advantage is remarkable. company specializing in the production of american standard,
germany standard, british standard, japanese standard, gb series standard valve, leading products: gate valves, butterfly
valves, ball valves, check valves, globe valves, flexible ware, hydraulic control valves, filters, rubber joint etc various
specifications (dn40 - dn4000) valve, can also according to customer"s requirements. independent research and
development of the water supply and drainage valve series of similar products in the country in a leading level, water



double wedge gas storage butterfly valve, cut-off valve, cut-off valve double hemisphere water fills the domestic blank.
as an iron and steel enterprise, dealing not many brilliant speech, we only follow is: huanwei customers" needs, strives
for the survival by the quality, seek development by innovation, to management for efficiency. with the first-class
quality, the best price and high quality service, repay masses of users, realization and customer genuine "win-win".
warmly welcome domestic and international manufacturers to visit our company, technical communication,
negotiation and cooperation.

contact: chenzhijiacontact: 13860769497

telephone: 0595-86182997fax: 0595-86181899fujian xingda valve manufacturing co., ltd

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

